
Or.V.0062- 75 / 08

Protokół Nr 75/08
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 31 stycznia 2008 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III kadencji, w dniu 31 stycznia
2008  roku,  o  godz.  1030  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.

2. Podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego o dokonanie wpisu w księdze
wieczystej nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

3. Podpisanie  pisma  do  Banku  Spółdzielczego  w  Białymstoku  o  wyrażenie
zgody na odłączenie z  księgi  wieczystej  nieruchomości  zajętej  pod drogę
powiatową położonej w obrębie Dobrzyniewo Duże.

4. Upoważnienie  2  członków  Zarządu  do  podpisania  oświadczenia  o
wywieszeniu  ogłoszenia  dotyczącego  sporządzenia  wykazu  nieruchomości
przeznaczonych do sprzedaży.

5. Zaakceptowanie porządku dziennego XV Sesji Rady Powiatu.

6. Zaakceptowanie materiałów kierowanych pod obrady:

a)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  skargi  na  działalność  Dyrektora
Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku,

b)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  upoważnienia  do  zawarcia  umowy
ramowej na lata 2008 – 2013 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki oraz
do  zaciągania  zobowiązań  z  tytułu  projektu  p.n.  „POdejmij  Kluczową
decyzję” realizowanego w ramach poddziałania 6.1.3. PO KL,

c) projekt uchwały RPB w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania ze
stołówek  szkolnych  zorganizowanych  w  szkołach  prowadzonych  przez
Powiat Białostocki,

d)  projekt  uchwały  RPB w sprawie  ustalenia  regulaminu  wynagradzania
nauczycieli  w  szkołach  i  placówkach oświatowych prowadzonych  przez
Powiat Białostocki,

e)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  restrukturyzacji  finansowej
publiczno-prawnych  zobowiązań  SPPZOZ  im.  Stanisława  Deresza  w
Choroszczy  wobec  powiatowego  funduszu  ochrony  środowiska  i
gospodarki wodnej,

f)  informacja  nt.:  realizacji  powiatowego funduszu  ochrony  środowiska  i
gospodarki wodnej w 2007 r.,

g) projekt uchwały RPB w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2008 r.,

h) informacja Zarządu o wykonaniu uchwał Rady Powiatu Białostockiego za
okres od 1 lipca do 31 grudnia 2007 r.,



i) informacja Zarządu o wykonaniu uchwał Zarządu Powiatu Białostockiego
za okres od 1 lipca do 31 grudnia 2007 r.,

j) informacja o sposobie rozpatrzenia i załatwienia skarg w 2007 roku,

k)  projekt  uchwały  RPB  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przystąpienia
Powiatu Białostockiego do Lokalnej Grupy Działania.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  naboru  uczniów  i  słuchaczy  do  klas
pierwszych  na  rok  szkolny  2008/2009  w  szkołach  prowadzonych  przez
Powiat Białostocki.

8. Rozpatrzenie  wniosków  Naczelnika  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego o dokonanie zmian w budżecie Powiatu na 2008
r.

9. Podpisanie  informacji  dotyczącej  problemów  związanych  z
funkcjonowaniem szkół i placówek oświatowych w powiecie białostockim w
związku  z  wnioskiem  w  tej  sprawie  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Kultury
Fizycznej Rady Powiatu.

10. Przyjęcie  informacji  Dyrektora  SP  ZOZ  w  Łapach  odnośnie  aktualnej
sytuacji  szpitala  ze  szczególnym  uwzględnieniem  żądań  płacowych
wysuwanych przez pracowników.

11. Spotkanie  z  Wójtem  Gminy  Turośń  Kościelna  w  sprawie  inwestycji  na
drogach powiatowych przebiegających przez teren Gminy.

12. Rozpatrzenie  wniosku  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  sprawie
zabezpieczenia  środków  finansowych  w  2008  r.  na  realizację  zadań
drogowych dofinansowanych przez gminy.

13. Rozpatrzenie  wniosku Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie
dokonania zmian w budżecie na 2008 rok.

14. Przyjęcie  informacji  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  sprawie
zamiaru zbycia 2 szt. pługów odśnieżnych.

15. Zapoznanie się z pismem Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie
przedłożenia propozycji zadań do Programu Uspokojenia Ruchu.

16. Omówienie  dalszych  postępów  prac  związanych  z  projektem  Targów
Turystycznych  realizowanego  w  ramach  inicjatywy  wspólnotowej
INTERREG.

17. Rozpatrzenie  wniosku  Naczelnika  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości  o  dokonanie  zmian  planu  finansowego  powiatowego
funduszu gospodarki zasobem geodezyjnym i kartograficznym na 2008 rok.

18. Upoważnienie 2 członków Zarządu do podpisania umów dzierżawy lokali
użytkowych w budynku przy ul. Słonimskiej 15/1.

19. Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu nr 74/08 z dnia 24 stycznia 2008 roku, przyjęli go jednogłośnie, bez
uwag.
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Ad. 2

Podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego o dokonanie wpisu w
księdze wieczystej nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą o podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego w Białymstoku o dokonanie
zmian w KW:

 dotyczącej  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Dobrzyniewo  Dużym,  gm.
Dobrzyniewo Duże nr KW 23.495 działka nr 731/3 o powierzchni 1,530 ha;

 dotyczącej  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Dobrzyniewo  Duże,  gmina
Dobrzyniewo Duże nr KW 24.470 działka nr 293 o powierzchni 0,1630 ha;

 dotyczących nieruchomości położonych w obrębie Bobrowniki, gmina Gródek, nr
KW  106.421  działki  nr  178/3  o  powierzchni  0,0066  ha  oraz  nr  209/1  o
powierzchni 0,0128 ha,

 nr KW 47.630 działka nr 998;

 dotyczącej nieruchomości położonej w obrębie Nowe Chlebiotki. gmina Zawady
nr KW 16.575 i dołączenie do niej działek nr 237/1 o powierzchni 0,4620 ha oraz
nr 237/3 o powierzchni 0,0490 ha;

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych wniosków, upoważniając do ich podpisania Panią Barbarę
Grabowską  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana
Jarosława Wądołowskiego – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego /zał.
nr 2 - 6/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 3

Podpisanie  pisma  do  Banku  Spółdzielczego  w  Białymstoku  o
wyrażenie zgody na odłączenie z księgi wieczystej nieruchomości zajętej
pod drogę powiatową położonej w obrębie Dobrzyniewo Duże.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił zebranym
pismo do Banku Spółdzielczego w Białymstoku o wyrażenie zgody na odłączenie z
księgi wieczystej nieruchomości zajętej pod drogę powiatową położonej w obrębie
Dobrzyniewo Duże. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  pisma  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 7/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 4

Upoważnienie 2 członków Zarządu do podpisania oświadczenia o
wywieszeniu  ogłoszenia  dotyczącego  sporządzenia  wykazu
nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zwrócił się z prośbą do
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zebranych  o  upoważnienie   członków  Zarządu  do  podpisania  oświadczenia  o
wywieszeniu  ogłoszenia  dotyczącego  sporządzenia  wykazu  nieruchomości
przeznaczonych do sprzedaży.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania ww. oświadczenia Pana Wiesława Pusza – Starostę Powiatu
Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu
Białostockiego /zał. nr 8/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 5

Zaakceptowanie porządku dziennego XV Sesji Rady Powiatu.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
proponowanym  porządkiem  obrad  XV  Sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego  III
Kadencji, zaplanowanej na dzień 14 lutego 2008 roku /zał. nr 9/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
projekt  porządku dziennego  XV Sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego  III
Kadencji.

Ad. 6

Zaakceptowanie materiałów kierowanych pod obrady:

a) projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  skargi  na  działalność
Dyrektora   Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku,

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
projektem uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie skargi na działalność
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku /zał. nr 10/.

Pani  Anna  Szczepańska  –  Sekretarz  Powiatu  Białostockiego,  złożyła
wyjaśnienia w ww. kwestii.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie skargi na działalność
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku, kierując go pod
obrady  Komisji  Bezpieczeństwa,  Porządku  Publicznego
Przedsiębiorczości i Rynku Pracy celem przeprowadzenia postępowania
wyjaśniającego i wypracowania opinii w tej sprawie, oraz pod obrady XV
Sesji Rady Powiatu Białostockiego celem uchwalenia.

b)   projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  upoważnienia  do  zawarcia
umowy ramowej na lata 2008 – 2013 Programu Operacyjnego Kapitał
Ludzki oraz do zaciągania zobowiązań z tytułu projektu p.n. „POdejmij
KLuczową decyzję” realizowanego w ramach poddziałania 6.1.3. PO KL,

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  upoważnienia  do
zawarcia umowy ramowej na lata 2008 – 2013 Programu Operacyjnego Kapitał
Ludzki  oraz  do  zaciągania  zobowiązania  z  tytułu  projektu  p.n.  „POdejmij
KLuczową decyzję” realizowanego w ramach poddziałania 6.1.3. PO KL /zał. nr
11/.

Wyjaśnienia  dotyczące  ww.  projektu  przedłożyła  Pani  Maria  Borodziuk  –
Skarbnik Powiatu Białostockiego.
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Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  upoważnienia  do
zawarcia umowy ramowej na lata 2008 – 013 Programu Operacyjnego
Kapitał  Ludzki  oraz  do  zaciągania  zobowiązań  z  tytułu  projektu  p.n.
„POdejmij  KLuczową  decyzję”  realizowanego  w  ramach  poddziałania
6.1.3. PO KL, kierując go pod obrady Komisji Budżetu i Finansów oraz
Komisji  Bezpieczeństwa,  Porządku  Publicznego,  Przedsiębiorczości  i
Rynku  Pracy,  celem  zaopiniowania  oraz  pod  obrady  Xv  Sesji  Rady
Powiatu Białostockiego celem uchwalenia.

c)   projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  ustalenia  zasad  i  trybu
korzystania  ze  stołówek  szkolnych  zorganizowanych  w  szkołach
prowadzonych przez Powiat Białostocki,

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przybliżył zebranym
treść projektu uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie ustalenia zasad i
trybu  korzystania  ze  stołówek  szkolnych  organizowanych  w  szkołach
prowadzonych przez Powiat Białostocki /zał. nr 12/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, wyjaśniła zebranym „w związku z tym, że weszła w
życie zmiana do ustawy o systemie oświaty, którą wprowadzono zapis mówiący o
tym, że samorządy muszą określać zasady korzystania ze stołówek szkolnych,
opracowana została uchwała Rady Powiatu Białostockiego.”

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie ustalenia zasad i trybu
korzystania  ze  stołówek  szkolnych  zorganizowanych  w  szkołach
prowadzonych przez Powiat Białostocki, kierując go pod obrady Komisji
Oświaty,  Kultury  i  Kultury  Fizycznej,  celem  zaopiniowania  oraz  pod
obrady XV Sesji Rady  Powiatu Białostockiego celem uchwalenia. 

d)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  ustalenia  regulaminu
wynagradzania  nauczycieli  w  szkołach  i  placówkach  oświatowych
prowadzonych przez Powiat Białostocki,

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie ustalenia
regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  w  szkołach  i  placówkach  oświatowych
prowadzonych przez Powiat Białostocki /zał. nr 13/.

Wyjaśnienia w tej sprawie przedłożyła Pani Maria Marciszewska – Naczelnik
Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie ustalenia regulaminu
wynagradzania  nauczycieli  w  szkołach  i  placówkach  oświatowych
prowadzonych przez Powiat Białostocki, kierując go pod obrady Komisji
Budżetu i  Finansów oraz Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Kultury  Fizycznej
celem  zaopiniowania  oraz  pod  obrady  XV  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego, celem uchwalenia. 

e)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  restrukturyzacji  finansowej
publiczno-prawnych  zobowiązań  SPPZOZ  im.  Stanisława  Deresza  w
Choroszczy  wobec  powiatowego  funduszu  ochrony  środowiska  i
gospodarki wodnej,

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  restrukturyzacji
finansowej publiczno – prawnych zobowiązań SP PZOZ im. Stanisława Deresza w
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Choroszczy  wobec  powiatowego  funduszu  ochrony  środowiska  i  gospodarki
wodnej /zał. nr 14/.

Pani  Monika  Ratyńska  –  Naczelnik  Rolnictwa  i  Środowiska,  przedłożyła
wyjaśnienia  w  tej  kwestii  „W dniu  24  grudnia  2007  roku  wpłynęło  pismo,  w
którym  Urząd  Marszałkowski  informuje,  że  zostało  zakończone  postępowanie
restrukturyzacyjne,  między  innymi  tym postępowaniem były  objęte  opłaty  za
korzystanie ze środowiska, w tym opłaty za drugi, trzeci i czwarty kwartał 2002
roku.  Kwota  tych  opłat,  która  powinna  wpłynąć  do  Powiatowego  Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej wynosi 885,85 złotych plus odsetki.”
Wyjaśniła,  że  zgodnie  z  ustawą w takim przypadku,  Urząd Marszałkowski  jest
zobowiązany do wystąpienia o zgodę do Powiatu o umorzenie ww. kwoty.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  restrukturyzacji
finansowej publiczno – prawnych zobowiązań SP PZOZ im. Stanisława
Deresza w Chroszczy wobec powiatowego funduszu ochrony środowiska
i  gospodarki  wodnej,  kierując  go  pod  obrady  Komisji  Budżetu  i
Finansów,  Komisji  Zdrowia,  Opieki  Społecznej  i  Spraw  Rodziny  oraz
Komisji Rolnictwa i Środowiska oraz Turystyki i Rozwoju Powiatu celem
zaopiniowania, oraz pod obrady XV Sesji Rady Powiatu Białostockiego
celem uchwalenia.

f)  informacja  nt.:  realizacji  powiatowego  funduszu  ochrony
środowiska i gospodarki wodnej w 2007 r.,

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przedstawił zebranym
informację nt.: realizacji powiatowego funduszu ochrony środowiska i gospodarki
wodnej w 2007 roku /zał. nr 15/.

Pani  Monika  Ratyńska  –  Naczelnik  Wydziału  Rolnictwa  i  Środowiska
przedłożyła wyjaśnienia w tej kwestii „przedstawiona jest tabela, w której podany
jest  plan  ustalonych  uchwałą  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie
gospodarowania  Powiatowym  Funduszem  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki
Wodnej  i  jego  wykonanie.  Przychody  wyniosły  około  200 000  złotych  niż
zaplanowane,  zaś  wydatki  wyniosły  140 000  złotych  mniej,  między  innymi
dlatego,  że nie została wykorzystana dotacja na budowę oczyszczalni  ścieków
przy Domu Dziecka w Krasnem.”  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
informację  na  temat  realizacji  powiatowego  funduszu  ochrony
środowiska i gospodarki wodnej w 2007 roku, kierując ją pod obrady XV
Sesji Rady Powiatu Białostockiego celem przyjęcia.

Ponadto Zarząd Powiatu Białostockiego, zwrócił  się z wnioskiem
do Starosty Powiatu Białostockiego, by przeanalizować sprawę budowy
oczyszczalni  ścieków  przy  Domu  Dziecka  w  Krasnem  oraz  sprawę
inwestycji  na działce będącej  przedmiotem darowizny na rzecz Domu
Dziecka, oraz dokonania kontroli działalności inwestycyjnej prowadzonej
w ww. placówce przez ostatnie dwa lata. Jeśli zaistnieje taka potrzeba
Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zwrócił  się  z  prośbą  o  wysłanie  w
związku z ww. kontrolami audytora.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie  Białymstoku.

g) projekt uchwały RPB w sprawie zmian w budżecie Powiatu na
2008 r.,
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Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie zmian  w budżecie
Powiatu na 2008 rok /zał. nr 16/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  przedłożyła
wyjaśnienia w tej kwestii „największe zmiany w budżecie dotyczą dróg i związane
są  z  zapewnieniem  finansowania  inwestycji  drogowych,  w  związku  z  czym
konieczne  jest  naruszenie  rezerwy  budżetowej.  Ponadto  należy  dokonać
zwiększenia planów na zakupy inwestycyjne w Starostwie Powiatowym o łączną
kwotę  20 500  złotych.  5 500  złotych  jest  przeznaczone  na  zakup  nowej
kserokopiarki. 15 000 złotych przeznaczone zostaje na zakup nowego samochodu
dla Starostwa Powiatowego Białymstoku. Uwzględniony został wniosek Dyrektora
Domu Pomocy Społecznej w Choroszczy dotyczący sfinansowania zakupu pieca
konwekcyjno  –  parowego.  Piec  zostanie  zakupiony  w  leasingu.  Kwota
przeznaczona na ten cel to 95 000 złotych. Ponadto wpłynął wniosek Wydziału
Spraw Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego  o  to,  by zwiększyć  wydatki  w
wydziale kultura na przeprowadzenie otwartych konkursów w zakresie kultury,
jest to zwiększenie o 30 000 złotych. O 4 500 złotych muszą zostać zmniejszone
dochody w dziale turystyka. To są najważniejsze zmiany, jest jeszcze parę zmian
tzw.  kosmetycznych.  Po  tych  zmianach  zostanie  500 000  złotych  rezerwy
inwestycyjnej i 690 000 złotych rezerwy ogólnej.”  

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2008 rok, kierując go
pod  obrady  Komisji  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisji  Infrastruktury
Technicznej  celem  zaopiniowania,  oraz  pod  obrady  XV  Sesji  Rady
Powiatu Białostockiego celem uchwalenia.

h)  informacja  Zarządu  o  wykonaniu  uchwał  Rady  Powiatu
Białostockiego za okres od 1 lipca do 31 grudnia 2007 r.,

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
informacją Zarządu o wykonaniu uchwał Rady Powiatu Białostockiego za okres od
1 lipca do 31 grudnia 2007 roku /zał. nr 17/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
informację Zarządu o wykonaniu uchwał Rady Powiatu Białostockiego za
okres od 1 lipca do 31 grudnia 2007 roku, kierując ją pod obrady XV
Sesji Rady Powiatu Białostockiego cele m przyjęcia.

i)  informacja  Zarządu  o  wykonaniu  uchwał  Zarządu  Powiatu
Białostockiego za okres od 1 lipca do 31 grudnia 2007 r.,

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przedstawił zebranym
informację Zarządu o wykonaniu uchwał Zarządu Powiatu Białostockiego za okres
od 1 lipca do 31 grudnia 2007 roku /zał. nr 18/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
informację Zarządu o wykonaniu uchwał Zarządu Powiatu Białostockiego
za okres od 1 lipca 2007 roku do 31 grudnia 2007 roku, kierując ją pod
obrady Xv Sesji Rady Powiatu Białostockiego celem przyjęcia.

j) informacja o sposobie rozpatrzenia i załatwienia skarg w 2007
roku.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
informacją o sposobie rozpatrzenia i załatwienia skarg w 2007 roku /zał. nr 19/.

Pani  Anna  Szczepańska  –  Sekretarz  Powiatu  Białostockiego,  przedłożyła
wyjaśnienia w tej kwestii.
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Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
informację  o  sposobie  rozpatrzenia  i  załatwienia  skarg w 2007 roku,
kierując  ją  pod  obrady  XV  Sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego  celem
przyjęcia.

k)  projekt  uchwały  RPB  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
przystąpienia Powiatu Białostockiego do Lokalnej Grupy Działania,

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem uchwały RPB zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Powiatu
Białostockiego do Lokalnej Grupy Działania.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały Rady Powiatu Białostockiego zmieniającej uchwałę w sprawie
przystąpienia  Powiatu  Białostockiego  do  Lokalnej  Grupy  Działania,
kierując go pod obrady Komisji Rolnictwa i Środowiska oraz Turystyki i
Rozwoju Powiatu celem zaopiniowania, oraz pod obrady XV Sesji Rady
Powiatu Białostockiego celem uchwalenia.

Ad. 7

Podjęcie uchwały w sprawie naboru uczniów i słuchaczy do klas
pierwszych na rok szkolny 2008/2009 w szkołach prowadzonych przez
Powiat Białostocki (181/08).

 Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem uchwały w sprawie naboru uczniów i słuchaczy do klas pierwszych na
rok szkolny 2008/2009 w szkołach prowadzonych przez Powiat Białostocki /zał. nr
20/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego  przedłożyła  wyjaśnienia  dotyczące  ww.  kwestii.
Poinformowała  o  planowanym  naborze  do  52  oddziałów  oraz  przedstawiła
zebranym  propozycje  utworzenia  nowych  klas  w  poszczególnych  szkołach
prowadzonych przez Powiat Białostocki.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
181/08  z  dnia  31  stycznia  2008  roku  w  sprawie  naboru  uczniów  i
słuchaczy  do  klas  pierwszych  na  rok  szkolny  2008/2009  w  szkołach
prowadzonych przez Powiat Białostocki /zał. nr 21/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 8

Rozpatrzenie wniosków Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i
Zarządzania  Kryzysowego o dokonanie  zmian w budżecie  Powiatu  na
2008 r.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
wnioski  naczelnika  Wydziału  Spraw Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego o
dokonanie zmian w budżecie Powiatu na 2008 rok /zał. nr 22- 23/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego. Wyjaśniła, że pierwszy wniosek dotyczy przeniesienia
środków  na  organizację  współzawodnictwa  szkół  ponadgimnazjalnych
prowadzonych przez Powiat Białostocki i w związku z czym należy zwiększyć plan
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wydatków I Liceum Ogólnokształcącego w Łapach o kwotę 7 452 złotych. Drugi
wniosek  dotyczy  zwiększenia  planu  wydatków  budżetowych  o  kwotę  30 000
złotych  z  przeznaczeniem na  otwarty  konkurs  ofert  na  dofinansowanie  zadań
publicznych z zakresu kultury dla organizacji pozarządowych i innych podmiotów
prowadzących działalność pożytku publicznego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wnioski,  kierując  je  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu
Białostockiego,  celem  ujęcia  odpowiednio  w  najbliższym  projekcie
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  oraz  Zarządu  Powiatu
Białostockiego w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2008 rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 9

Podpisanie  informacji  dotyczącej  problemów  związanych  z
funkcjonowaniem szkół i placówek oświatowych w powiecie białostockim
w związku z wnioskiem w tej sprawie Komisji Oświaty, Kultury i Kultury
Fizycznej Rady Powiatu.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
informacją dotyczącą problemów związanych z funkcjonowaniem szkół i placówek
oświatowych  w  powiecie  białostockim  w  związku  z  wnioskiem  w  tej  sprawie
Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Powiatu.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego przedłożyła wyjaśnienia w tej sprawie.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania  ww.  informacji  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 24/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 10

Przyjęcie  informacji  Dyrektora  SP  ZOZ  w  Łapach  odnośnie
aktualnej  sytuacji  szpitala  ze  szczególnym  uwzględnieniem  żądań
płacowych wysuwanych przez pracowników.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przywitał przybyłego
na  posiedzenie  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  Pana  Bogdana  Kalickiego  –
Dyrektora SP ZOZ w Łapach.

Pan Bogdan Kalicki   –  Dyrektor  SP ZOZ w Łapach wyjaśnił  „sytuacja  w
szpitalu nie jest spokojna, pracownicy wysuwają wysokie roszczenia, pozostające
poza  możliwościami  finansowymi  szpitala.  Dodatkowo  sytuacja  jest
komplikowana  przez  dyrektywę  unijną  dotyczącą  czasu  pracy  lekarzy.
Pielęgniarki  żądają  500  złotych  podwyżki,  lekarze  oczekują  40%  podwyżki.
Roczny skutek takich podwyżek to około 2 000 000 złotych wzrostu wydatków.”

Dyrektor  SP  ZOZ  w  Łapach,  przedstawił  zebranym  sytuację  dotyczącą
systemu pracy w szpitalu, poinformował o zawarciu warunkowego porozumienia
na okres sześciu  miesięcy,  które  skutkuje  średnią  podwyżką wynagrodzenia  o
10,57%, co w skali roku będzie kosztowało 592 000 złotych. Skutek tego jest taki,
że  działalność  operacyjna  na  koniec  roku  2008  zamknie  się  deficytem  w
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wysokości  366  402  złotych.  Nie  jest  to  spowodowane  wyłącznie  wzrostem
wynagrodzeń, ale także ogólnym wzrostem kosztów funkcjonowania placówki.

Pan  Ireneusz  Ordziejewski  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
zapytał o rozwiązanie kwestii kontroli czasu pracy osób zatrudnionych w SP ZOZ.

 Zarząd Powiatu Białostockiego przyjął ww. informację.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 11

Spotkanie z Wójtem Gminy Turośń Kościelna w sprawie inwestycji
na drogach powiatowych przebiegających przez teren Gminy.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przywitał przybyłego
na posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego Pana Andrzeja Jurczaka – Wójta
Gminy  Turośń  Kościelna  oraz  Pana  Marka  Jędrzejewskiego  –  Dyrektora
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku  poinformował  zebranych,  iż  „w  latach  ubiegłych  w  planie
inwestycyjnym była wprowadzona przebudowa drogi znajdującej się na terenie
gminy Turośń Kościelna Topilec – Kolonia Topilec. Zarezerwowane środki własne
na rok 2007 wynosiły 100 000 złotych. Wójt gwarantował drugie 100 000 złotych,
ale z uwagi na brak możliwości pozyskania środków z zewnątrz nie podejmowano
działań. Wycena tych robót była dokonywana na przełomie roku 2003 – 2004.
Szacowana była  wówczas  na około 1 300 000 złotych.  W tej  chwili  roboty  na
drodze  Topilec  –  Kolonia  Topilec  zgodne z  dokumentacją  projektową  wyniesie
około 1 740 000 złotych.”  

Wójt Gminy Turośń Kościelna – Pan Andrzej Jurczak odpowiedział, że Rada
Gminy jest gotowa współpracować z Zarządem Powiatu w kwestii inwestycji na
drogach powiatowych na terenie  Gminy z tym, że należy ustalić  czy obydwie
strony są w stanie ponieść wydatek wysokości około 1 700 000 złotych, czy na
przykład nie rozłożyć inwestycji na lata, bądź zawęzić jej zakres. Ponadto Wójt
Gminy Turośń Kościelna przedstawił  zebranym inne potrzeby Gminy dotyczące
inwestycji  na  drogach powiatowych,  dotyczące drogi  Szerenosy  –  Lubejki  oraz
przejście przez miejscowość Chodory.

 Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił, że w kwestii ww. inwestycji najważniejsze jest przyjrzenie
się  związanej  z  nimi  dokumentacji  technicznej  oraz  zweryfikowania  czy
wykonywane  będą  powierzchniowe  utwardzenia  między  Topilcem  a  Kolonią
Topilec,  czy  będzie  wykonywana  powierzchnia  z  masy  bitumicznej.  Dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, wyjaśnił  zebranym, iż ze względów
praktycznych nie należy wykonywać powierzchniowych utwardzeń przy przejściu
przez  miejscowość,  w  takich  przypadkach  musi  być  zastosowana  masa
bitumiczna.

Pan  Andrzej  Jurczak  –  zaproponował  by  podzielić  inwestycję  dotyczącą
drogi powiatowej Topilec – Kolonia Topilec na etapy, gdyż zarówno Gminie jak i
Powiatowi ciężko będzie ponieść tak duży wydatek.

Pan Marek Jędrzejewski,  zauważył,  iż  chwilowo należałby zrezygnować z
krawężników  i  chodników  przy  realizacji  zadania  przejście  przez  miejscowość
Topilec, gdyż w pierwszej kolejności należy rozwiązać tam kwestię odwodnienia.
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Wójt  Gminy  Turośń  Kościelna  zaproponował  by  realizację  ww.  inwestycji
rozłożyć na okres dwóch lat, zaś w roku 2008 Gmina jest w stanie dołożyć do
realizacji tego zadania około 600 000 złotych.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zaproponowała, by
przy podziale realizacji zadania na okres dwóch lat i podziale kosztów 50% na
50% zarówno Gmina jak i  Powiat  przeznaczyły w roku 2008 na inwestycję na
drodze powiatowej Topilec – Kolonia Topilec po 450 000 złotych.

Wójt  Gminy Juchnowiec Kościelny,  zauważył,  czy w związku z podziałem
realizacji zadania na etapy, mógłby uzyskać jakąś gwarancję ze strony Zarządu
Powiatu Białostockiego, że w budżecie Powiatu na 2009 roku zostanie zapisana
kwota 450 000 złotych na ww. zadanie.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zaproponowała by
w uchwale o przekazaniu pomocy finansowej Powiatowi na ww. zadanie Gmina
ujęła to, iż realizacja zadania odbędzie się etapami i pomoc zostanie przekazana
w dwóch częściach po 450 000 złotych, wtedy odpowiedni zapis będzie mógł się
również znaleźć w uchwale budżetowej Powiatu na rok 2009.

Pan  Andrzej  Jurczak  –  Wójt  Gminy  Turośń  Kościelna,  ponownie  poruszył
kwestię uregulowania stanu prawnego drogi przejście przez miejscowość Chodory
oraz drogi Szerenosy – Lubejki.

Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, zauważył, że w
chwili obecnej trudno jest podejmować jakiekolwiek decyzje dotyczące dalszych
inwestycji i prac przeprowadzanych na drogach powiatowych na terenie Gminy,
podjęcie decyzji w ww. sprawach będzie możliwe dopiero po przedłożeniu przez
Panią   Marię  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu  Białostockiego  sprawozdania  z
wykonania budżetu Powiatu Białostockiego za pierwsze półrocze 2008 roku.      

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  postanowił
przeznaczyć  450 000  złotych  w  roku  2008  na  inwestycję  na  drodze
powiatowej Topilec –  Kolonia  Topilec,  oraz kolejne 450 000 złotych na
ww. inwestycję w roku 2009. 

Podjęcie  decyzji  dotyczących  innych  zadań  na  terenie  Gminy
Turośń  Kościelna  na  drogach  powiatowych,  przełożono  do  czasu
przedłożenia  przez  Skarbnika  Powiatu  Białostockiego  sprawozdania  z
wykonania budżetu Powiatu Białostockiego za pierwsze półrocze 2008
roku. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 12

Rozpatrzenie  wniosku  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  sprawie
zabezpieczenia  środków  finansowych  w  2008  r.  na  realizację  zadań
drogowych dofinansowanych przez gminy.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
wnioskiem Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku w sprawie zabezpieczenia
środków  finansowych  w  2008  roku  na  realizację  zadań  drogowych
dofinansowanych przez gminy /zał. nr  25/. 

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg, wyjaśnił, iż
w  ww.  wniosku  przedłożył  listę  inwestycji  w  stosunku,  do  których  Powiat
Białostocki ustalił w wyniku rozmów z Wójtami i Burmistrzami podział kosztów ich
realizacji.
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Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła, iż nie
do  końca  jest  wyjaśniona  kwestia  dotycząca  inwestycji  na  terenie  Gminy
Michałowo.

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg wyjaśnił, iż
w  sprawie  inwestycji  dotyczącej  ulicy  Gródeckiej  Wójt  Gminy  Michałowo  ma
dokonać  jeszcze  analizy  w  jakiej  wysokości  może  dotować  ww.  zadanie  i
poinformować  o  tym Powiat.  Jednocześnie  Powiat  nie  wyda  na  tą  inwestycję
więcej niż 400 000 złotych.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego zapoznał zebranych z
pismem Wójta Gminy Michałowo w sprawie inwestycji na drogach powiatowych
na terenie Gminy.    

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zaakceptował  ww.  wniosek  i
skierował  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu
Białostockiego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 13

Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
sprawie dokonania zmian w budżecie na 2008 rok.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
wnioskiem Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie dokonania zmian w
budżecie na 2008 rok /zał. nr 26/.

 Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił,  że  chodzi  tu  o  kwotę  1 000  złotych  niezbędnej  do
wniesienia opłaty na rzecz budżetu państwa za wprowadzenie ścieków do wód lub
do ziemi.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zaakceptował  ww.  wniosek,
kierując go do Pani Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego,
w celu ujęcia w go w najbliższym projekcie uchwały Zarządu Powiatu
Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2008 rok. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 14

Przyjęcie  informacji  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
sprawie zamiaru zbycia 2 szt. pługów odśnieżnych.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił Członkom
Zarządu pismo Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie zamiaru zbycia 2
szt. Pługów odśnieżnych /zał. nr 27/.

Wyjaśnienia w ww. kwestii  przedłożył Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Zarząd Powiatu Białostockiego przyjął ww. informację.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.
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Ad. 15

Zapoznanie  się  z  pismem Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w
sprawie przedłożenia propozycji zadań do Programu Uspokojenia Ruchu.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
pismem Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie przedłożenia propozycji
zadań do Programu Uspokojenia Ruchu/zał. nr 28/.

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg przedstawił
swoje uwagi dotyczące ww. pisma.  

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 16

Omówienie  dalszych  postępów  prac  związanych  z  projektem
Targów Turystycznych realizowanego w ramach inicjatywy wspólnotowej
INTERREG.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego, przywitał przybyłego
na  posiedzenie  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  Pracownika  Zespołu  Szkół
Mechanicznych w Łapach. 

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił
szczegóły dotyczące ww. sprawy.

Pracownik Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach – Pan Rafał Michałowski,
przedstawił  zebranym,  propozycję  utworzenia  strony  internetowej  dotyczącej
promocji Targów Turystycznych realizowanych w ramach inicjatywy wspólnotowej
INTERREG.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. zagadnieniem

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Pracownikom  Starostwa
zatrudnionych  na  samodzielnym  stanowisku  ds.  Promocji,  Współpracy  z
Zagranicą i Przedsiębiorczości.

Ad. 17

Rozpatrzenie  wniosku  Naczelnika  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości  o  dokonanie  zmian  planu  finansowego  powiatowego
funduszu gospodarki zasobem geodezyjnym i kartograficznym na 2008
rok.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
wniosek  Naczelnika  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  o  dokonanie
zmian  planu  finansowego  powiatowego  funduszu  gospodarki  zasobem
geodezyjnym i kartograficznym na 2008 rok.

Pan  Czesław  Bartoszewicz  –  Naczelnik  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości, przedłożył wyjaśnienia w tej kwestii „zaszła potrzeba dokonania
zmiany  w  powiatowym  funduszu  gospodarki  zasobem  geodezyjnym  i
kartograficznym  na  dzień  dzisiejszy  konieczny  okazał  się  zakup  nowej
kserokopiarki. Koszt tego przedsięwzięcia to około 25 000 złotych.”  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
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wniosek,  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu
Białostockiego,  celem  ujęcia  w  najbliższym  projekcie  uchwały  Rady
Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2008
rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 18

Upoważnienie 2 członków Zarządu do podpisania umów dzierżawy
lokali użytkowych w budynku przy ul. Słonimskiej 15/1.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,  poinformował
zebranych o potrzebie upoważnienia 2 członków Zarządu do podpisania umów
dzierżawy  lokali  użytkowych  w  budynku  przy  ulicy  Słonimskiej  15/1,  oraz
przedstawił informację Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości w tej sprawie
/zał. nr 29/.

Naczelnik  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  –  Pan  Czesław
Bartoszewicz, przedstawił szczegóły dotyczące ww. sprawy. 

Zarząd Powiatu Białostockiego postanowił przesłać ww. umowy w
pierwszej  kolejności  do  podpisu  dzierżawcom,  zaś  do  podpisania
odesłanych już umów jednogłośnie upoważnił  Pana Wiesława Pusza –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 19

Sprawy różne.

W sprawach różnych Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,
zapoznał  zebranych  z  pismem  Urzędu  Marszałkowskiego,  dotyczącym
narodowego programu budowy boisk pod nazwą „Boisko w mojej gminie – Orlik
2012”.  W  chwili  obecnej  Urząd  Marszałkowski,  chce  ustalić  jakim
zainteresowaniem będzie cieszył  się ww. program. Koszt  wybudowania takiego
stadionu to około 1 000 000 złotych. Finansowanie jest takie 33% stanowi wkład
własny, 33% stanowią fundusze otrzymane z Urzędu Marszałkowskiego i 33% z
Ministerstwa. 

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego poinformowała zebranych o konieczności  utrzymania
budowli  oraz o tym, że „obiekt  musi  być czynny prawie całą dobę,  dostępny
nieodpłatnie dla mieszkańców danej miejscowości, musi być zatrudniona osoba,
która sprawuje opiekę nad obiektem.”

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  przedstawiła
Członkom Zarządu w przybliżeniu jakiej wysokości byłyby ww. koszty.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zadecydował  o
niezgłaszaniu  placówek  prowadzonych  przez  Powiat  Białostocki  do
programu „Boisko w mojej gminie – Orlik 2012”.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  poinformowała
zabranych  o  zaplanowaniu  w  budżecie  Miasta  Białegostoku  na  rok  2008  na
współfinansowanie  kosztów  funkcjonowania  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w
Białymstoku kwoty 3 210 516 złotych /zał. nr 31/. Kwota ta jest niższa od tej, o
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którą wnosiło Starostwo Powiatowe czyli 3 217 516 złotych. Różnica wynosi 7 000
złotych. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
przedłożoną  przez  Prezydenta  Miasta  Białegostoku  propozycję
współfinansowania Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku ze strony
Miasta Białegostoku w kwocie 3 210 517 złotych. 

W  związku  z  powyższym  upoważniono  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego do podpisania porozumienia w ww.
kwestii.  

Pan Adam Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu Białostockiego zwrócił  się  z
prośbą  do  Członków  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  o  upoważnienie  dwóch
Członków Zarządu do podpisania aneksu z firmą „Tomas Consulting” w związku z
niezatwierdzeniem  szczegółowego  opisu  priorytetów  Regionalnego  Programu
Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2007 – 2013, a co za tym idzie
niemożnością wykonania ostatecznych wersji  Studiów Wykonalności  w terminie
określonym  w  §  5  pkt  1  Aneksu  nr  1  do  umowy  nr  024/Studium
Wykonalności/RŁ/2007 /zał. nr 32/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
aneks, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu Białostockiego.   

Więcej  spraw różnych  nie  zgłoszono,  wobec czego posiedzenie  Zarządu
Powiatu Białostockiego w dniu 31 stycznia 2008 roku dobiegło końca o godzinie
1625. 

Protokołowała 
Ewa Jakiel

Podpisali
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
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